
Slovenská zlatá medailistka je veriacou kresťankou

29. júla 2021    Krátke správy

Slovensko má na OH v Tokiu prvú medailu – rovno zlatú – a postarala sa o ňu veriaca kresťanka, strelkyňa

Zuzana Rehák Štefečeková. Už do finálového súboja v trape postúpila Zuzka z prvého miesta, kedy stanovila

nový svetový rekord – 125 bodov. V samotnom finálovom súboji, kde o najcennejšie kovy bojovala šestica

strelkýň, trafila 43 z 50 rýchlo sa pohybujúcich vystrelených oválnych terčov, čím stanovila nový olympijský

rekord. Pani Rehák Štefečeková už mala dve strieborné olympijské medaily z Pekingu (2008) a z Londýna

(2012). Pre RTVS krátko po svojom víťazstve prehlásila:

“Prežívam obrovskú radosť. Som rada, že som finále takto zvládla a konečne som aj sama sebe
dokázala, že vo finále viem zastrieľať. Veľmi sa teším, že som si udržala chladnú hlavu,
vydržala až do konca a je z toho zlatá medaila.”

Zuzana je pritom veriacou kresťankou. Pôvodne veriaca nebola, ale k viere sa dostala počas štúdia na

vysokej škole v Bratislave, kde študovala odbor  „Misijná a charitatívna práca“ na VŠ zdravotníctva a

sociálnej práce sv. Alžbety. Sama spomína, že sa k tomuto odboru dostala viac-menej náhodou a jednou z jej

povinností bolo aj poznanie rôznych statí, príbehov a podobenstiev zo Svätého písma. A práve v tomto

momente ju jednotlivé biblické posolstvá začali oslovovať.  Po rokoch pre Katolícke noviny zaspomínala:

„Keby som robila niečo iné ako štúdium misiológie, zrejme by ma neprelomila zvedavosť
skúmať, o čom sú kázne, o čom je Biblia, o čom je život s Bohom.“

37-ročná Zuzana má usporiadanú rodinu a jej dvaja chlapci dokonca dostali veľmi biblické mená: Nataniel a

Noe. Postupom času nádejnú športovkyňu zaujala kniha „Víťazstvo nad strachom“ kresťanského

spisovateľa Johna Bevera. „Myslím, že vďaka tejto knihe som sa obrátila“, spomína Zuzka. Pokračuje:

„Prišla však na mňa kríza, že čo ak talent, ktorý som mala, už nemám. V tej knižke sa písalo:
Keď ti Boh raz dá nejaký talent, nedá ti ho na dva mesiace či dvadsať rokov a potom ti ho
vezme. On ti ho dá navždy. Ty musíš na ňom spolu s Pánom pracovať.

Pochopila som, aký dar som od Boha dostala. Že si vybral práve mňa, mne dal tento talent, dal
mi možnosť ho rozvíjať.“

Pred súbojom sa podľa vlastných slov vždy snaží prosiť o pokoj a o to, aby bol s ňou aj na strelnici. “

Myslím si, že odkedy som veriaca, samozrejme, je to aj vekom a prioritami, sa mi
lepšie darí spracovať neúspech. Poviem si: okej, Pán to mal dnes pre mňa takto v
pláne. Malo to tak dnes dopadnúť. Nehádžem to na neho, ale vďaka nemu to
prijímam s väčším pokojom,“ dodáva. Zuzana Rehák Štefečeková spolu s chodcom Matejom

Tóthom spolupracovala aj na knižke „Vrcholový šport a Boh“ (Vyd. DON BOSCO, 2018)
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